
Till Kristinestads beslutfattare ! 

 

 

Med anledning av Svenska Pensionärs förbundets 50-års jubileum, har vi föreningar 

och klubbar blivit uppmanade att till beslutsfattarna i våra städer och kommuner  

komma med förslag till förbättringar för vår livskvalite. 

 

Detta kallas för Budkavel. 

 

Förutom de tankar som finns i Förbundets brev önskar vi att beslutsfattarna i vår stad,  

Kristinestad, tar i beaktande följande av våra önskningar : 

 

1. Det finns i nuläge inga lediga lägenheter att hyra eller köpa för pensionärer som  

önskar flytta från ett egnahem som dom inte längre orkar sköta, men är ännu i så bra  

skick så dom inte behöver flytta till ålderdomshem eller serviceboende. Så vi vill att  

staden tar detta i beaktande när nybygge blir aktuellt till ett skäligt pris. 

 

2. För att vi pensionärer och andra ska kunna utöva Boule sporten som nu är populär  

önskar vi att en större spelplan skulle i ordningställas på sportplanen i Lappfjärd. Det  

är bra för pensionärer att utöva olika motionsformer det minskar också på sikt  

sjukvården, som då minskar i vårdkostnader för staden. 

I nuläge kan inga tävlingar hållas på planen som vi har, den behöves flera banor om 

det skulle bli aktuellt med tävling här som vi också deltagit i. 

 

3. Önskvärt är att vägar blir bra skötta i framtiden, också i utbyar, och att annan 

service bibehålls och fungerar där. 

 

Vi hoppas på ett fortsatt bra samarbete mellan stadens beslutsfattare och äldrerådet. 

 

 

Lappfjärds Pensionärsklubb rf. 

 

 

 

 


